
Protokół Nr 23.2012

 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny Rady Miasta Ełku, które odbyło się w 
dniu 22 listopada 2012 roku w godzinach 1230 – 1424 .

Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Konrad Siemienkiewicz.
W  posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji  w/g załączonej listy   obecności; na   11 

członków   Komisji   w   posiedzeniu  uczestniczyło  9.  W  związku  z  tym  obrady  Komisji 
i podejmowane decyzje są prawomocne. 

W posiedzeniu Komisji nie uczestniczyli radni: Ewa Awramik i Karol Marchel.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
• Z-ca Prezydenta Miasta Ełku  - Artur Urbański,
• Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel,
• Naczelnik Wydziału Edukacji – Stanisław Zalewski,
• Naczelnik Wydziału Promocji, Sportu i Kultury – Aneta Werla,
• Wydział Polityki Społecznej, inspektor ds. ochrony zdrowia i pomocy społecznej - Magdalena 

Sulżycka,
• Pełnomocnik Prezydenta ds. współpracy z organizacjami pozarządowymi - Maciej Juchniewicz, 
• radca prawny Urzędu Miasta – Zbigniew Rachwalski.

Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.

3. Opinia  do projektów uchwał:

1) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2012,

2) w sprawie nadania imienia Marii Konopnickiej Szkole Podstawowej nr 5 w Ełku przy ul. św. 
M.M. Kolbego 11,

3) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  opłat  za  świadczenia  publicznych  przedszkoli 
prowadzonych przez Gminę Miasto Ełk,

4) w sprawie przyjęcia Ełckiego Programu Współpracy samorządu miasta Ełku  z organizacjami 
pozarządowymi  i  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego  w  roku 
2013,

5) oraz  inne  projekty  uchwał  będące  w  porządku  sesji  Rady  Miasta  zaplanowanej  na  dzień 
27 listopada  2012r. i dotyczące prac Komisji.

4. Potrzeby remontowe w obiektach szkół, przedszkoli.

5. Finansowanie działań oświatowych w 2013r. - projekt budżetu miasta Ełku na 2013 rok.

6. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu 1- go
Przewodniczący Komisji  Konrad  Siemienkiewicz  zapoznał  zebranych  z  porządkiem obrad 

informując, że w projektach uchwał nie będzie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2012-2027 – ten punkt należy wykreślić.
Radni nie wnieśli uwag i  jednomyślnie, w głosowaniu jawnym – 6 głosami „za”  przyjęli porządek 



obrad jak wyżej.

Do punktu  2 - ego
Przewodniczący Komisji Konrad Siemienkiewicz zwrócił się o zgłaszanie uwag do protokółu 

z  poprzedniego posiedzenia Komisji.   
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i jednomyślnie w głosowaniu jawnym – 6 głosami „za” 

przyjęli  protokół  Nr  22.2012  z  dnia  25  października  2012  roku  z  poprzedniego  posiedzenia 
Komisji..

Do punktu  3 - ego
Komisja  przystąpiła  do  zaopiniowania  projektów  uchwał  związanych  tematycznie  z  pracą 

Komisji na najbliższą sesję Rady Miasta.
1) Skarbnik  Miasta  Jarosław Wróbel  w sprawie  zmian  w budżecie  Miasta  Ełku  na  2012 rok. 
Proponowane zmiany obejmują:
I) w zakresie dochodów i wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Edukacji
1. W rozdziale  80195  w  wydatkach  budżetowych  dotyczących  realizacji  projektu  pn.  ”Przez 
praktykę do zawodu”, przenosi się środki z paragrafów 4017, 4117, 4127, 4177, 4217, 4307  w 
części dotyczącej finansowania z budżetu państwa do paragrafów odpowiednio 4019, 4119, 4129, 
4179,  4219,  4309.  Środki  na  realizację  projektu  zostały  podzielone  na  dwie  części,  jedna 
finansowana ze środków europejskich 85%, druga finansowana ze środków budżetu państwa 15%. 
W celu prawidłowego realizowania wydatków należy dokonać ww przesunięć.
Jednocześnie  w  paragrafach  dotyczących  dochodów  również  należy  dokonać  zmian  poprzez 
przeniesienie dochodu z paragrafu 2467 – środki otrzymane od pozostałych jednostek zaliczanych 
do sektora finansów publicznych na realizację zadań bieżących jednostek zaliczanych do sektora 
finansów publicznych, na paragraf 2469 – środki otrzymane od pozostałych jednostek zaliczanych 
do sektora finansów publicznych na realizację zadań bieżących jednostek zaliczanych do sektora 
finansów publicznych, w części finansowanej przez budżet państwa. Program „Przez praktykę do 
zawodu” finansowany jest w 85% z EFS    i w 15% ze środków BP. 
2. Zwiększa się plan finansowy dochodów i wydatków w rozdziale 85305 o kwotę 195.813 zł. 
Gmina  Miasto  Ełk  otrzymała  dotację  celową  na  dofinansowanie  zadań  własnych  gmin 
wynikających z ustawy o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3 – stosownie do postanowień art. 63 
tej ustawy. W planie wydatków tworzy się nowe zadanie 036002 – dotacje dla Żłobka.
3. Zwiększa się plan finansowy dochodów w rozdziale 80104 o kwotę 188.000 zł. Gmina Miasto 
Ełk otrzyma od Gminy Ełk, Stare Juchy, Kalinowo, Wydminy, Wieliczki, Grajewo, Orzysz, Olecko, 
Prostki,  zwrot  kosztów  dotacji  udzielonej  przedszkolom  niepublicznym  za  dzieci,  które  są 
mieszkańcami wymienionych Gmin. Otrzymane wpływy pokryją częściowo zwiększone wydatki 
na wynagrodzenia w szkołach.
4. Zwiększenie i zmniejszenia po stronie wydatków w rozdziałach 80101, 80103, 80104, 80110, 
80120, 80148, 80195, 85305, 85401 o kwotę ogółem 1.689.800 zł. Zwiększenie wydatków dotyczy 
wynagrodzeń,  składek  ZUS,  Funduszu  Pracy,  energii  w szkołach  i  przedszkolach,  dla  których 
organem prowadzącym jest  Gmina  Miasto  Ełk.  Dyrektorzy szkół  złożyli  informację  dotyczącą 
braków w planach finansowych kwot, które należy opłacić do końca roku budżetowego, nie biorąc 
pod  uwagę  zobowiązań,  które  pozostaną  do  opłacenia  w  miesiącu  styczniu  2013  roku. 
Zmniejszenia  wydatków  w części  rekompensują  zwiększenia.  Zwiększenie  dochodów o  kwotę 
188.000 zł  z  tytułu zwrotu kosztów dotacji  udzielonej  przedszkolom niepublicznym również w 
części rekompensuje zwiększone wydatki. Kwotę 1.499.800 zł wykazanych braków proponuje się 
pokryć z dotacji otrzymanych na zadania własne oraz ze zwrotów środków Unii Europejskiej na 
zadania zrealizowane w 2011 roku. 
 Braki w szkołach przedstawiają się następująco (skorygowano o nadwyżki, które wykazane są 
przede wszystkim na Funduszu Pracy):
4. Szkoła Podstawowa nr 2 braki ogółem na kwotę 112.565 zł
5. Szkoła Podstawowa nr 3 braki ogółem na kwotę 215.084 zł



6. Szkoła Podstawowa nr 4 braki ogółem na kwotę 126.000 zł
7. Szkoła Podstawowa nr 5 braki ogółem na kwotę 272.046 zł
8. Zespół Szkół Samorządowych wolne środki ogółem  na  kwotę 11.914 zł
9. Szkoła Podstawowa nr 7 braki ogółem na kwotę 159.930 zł
10.Szkoła Podstawowa nr 9 braki ogółem na kwotę 193.400 zł
11.Gimnazjum nr 1 braki ogółem na kwotę 90.078 zł
12.Gimnazjum nr 2 braki ogółem na kwotę 154.595 zł
13.Gimnazjum nr 3 braki ogółem na kwotę 62.265 zł
14.Gimnazjum nr 4 braki ogółem na kwotę 66.947 zł
15.Miejskie Przedszkole Perełka braki ogółem na kwotę 66.640 zł
16.Miejskie Przedszkole Niezapominajka braki ogółem na kwotę 46.484 zł
17.Miejskie Przedszkole i Żłobek Ekoludki wolne środki ogółem na kwotę 9 701 zł
18.Miejskie Przedszkole Bajka braki ogółem na kwotę 65.473 zł 
19.Miejskie Przedszkole Światełko braki ogółem na kwotę 88.728 zł
20.Miejskie Przedszkole Mali Odkrywcy braki ogółem na kwotę 90.180 zł
21.W rozdziale  80195 – pozostała  działalność  oświaty zmniejsza  się  wydatki  o  kwotę  ogółem 

52.000 zł
22.W rozdziale 80104 –  w paragrafie 2540 – dotacje dla przedszkoli niepublicznych wolne środki 

ogółem na kwotę 49.000 zł. 
5.  W rozdziale 80146 przenosi się pomiędzy paragrafami wydatkowymi kwotę ogółem 6.959 zł. 
Zmniejsza się wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń, zwiększa się zakup usług pozostałych 
związanych z dokształcaniem i doskonaleniem nauczycieli.
6. W rozdziale 80195 przenosi się pomiędzy paragrafami wydatkowymi kwotę ogółem 13.033 zł. 
Zmniejsza się wydatki na materiały i wyposażenie w paragrafach 4217 i 4219 dotyczących projektu 
„Każdy  jest  ważny”,  zwiększa  się  wydatki  w  paragrafach  4247  i  4249  zakup  pomocy 
dydaktycznych.  Przeniesienia  w  planie  wydatków  są  niezbędne  do  prawidłowego  rozliczenia 
wydatków projektu.
7.  W  Dochodach  gromadzonych  na  wydzielonych  rachunkach  jednostek  budżetowych  oraz 
wydatkach nimi finansowanych w 2012 roku zmiany dotyczą: 
1) Rozdziału 80101 – Zespół Szkół Samorządowych w Ełku zwiększa się dochody  i wydatki o 

kwotę 4.880 zł.  Szkoła uzyskała dochody ze sprzedaży złomu powstałego podczas wymiany 
pieców C.O., otrzymała odszkodowanie za zalanie korytarza oraz otrzymała środki prewencyjne 
na wykonanie podjazdu dla niepełnosprawnych od PZU. Z uzyskanych środków szkoła zakupi 
materiały i pomoce dydaktyczne.  

2) Rozdziału 80110 - Gimnazjum nr 1 w Ełku zwiększa się dochody i wydatki o kwotę 12.000 zł. 
Szkoła uzyskuje wyższe wpływy za obiady od uczniów, pracowników i MOPS oraz uzyskała 
odszkodowanie  z  ubezpieczenia  majątku  z  tytułu  zalania  wodą  Sali  gimnastycznej.  Wyższe 
wpływy szkoła przeznacza na opłatę za obiady oraz na bieżące wydatki związane z zakupem 
materiałów i usług.

3) Rozdziału 80104 – zwiększa się dochody i wydatki o kwotę ogółem 78.335 zł, w tym:
1. Miejskie Przedszkole Perełka o kwotę 37.000 zł.  Przedszkole uzyskało wyższe dochody z 

opłat  rodziców w miesiącach lipiec i  sierpień,  z  uzyskanych środków przedszkole zakupi 
materiały i usługi niezbędne do prawidłowego funkcjonowania. 

2. Miejskie  Przedszkole  Niezapominajka  o  kwotę  7.893  zł.  Przedszkole  pozyskało  środki  z 
refundacji kosztów szkolenia bezrobotnego niepełnosprawnego i uzyskuje wyższe wpływy z 
opłat za usługi.

3. Miejskie Przedszkole Bajka o kwotę 18.442 zł. Przedszkole uzyskało wyższe dochody z opłat 
rodziców w stosunku do planowanych, z uzyskanych środków przedszkole zakupi materiały i 
usługi niezbędne do prawidłowego funkcjonowania. 

4. Miejskie Przedszkole Światełko o kwotę 15.000 zł. Przedszkole uzyskało wyższe dochody z 
opłat  rodziców  w  stosunku  do  planowanych,  z  uzyskanych  środków  przedszkole  zakupi 
materiały i usługi niezbędne do prawidłowego funkcjonowania.



Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian  w budżecie 
miasta Ełku na 2012 rok, w głosowaniu wzięło udział 6 radnych.  
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  6  głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali 
pozytywnie projekt  uchwały w sprawie  zmian w budżecie miasta Ełku na 2012 rok  w części 
dotyczącej tematycznie prac Komisji.

* * *
2) Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił projekt uchwały  w sprawie nadania imienia Marii 
Konopnickiej Szkole Podstawowej nr 5 w Ełku przy ul. św. M. M. Kolbego 11. 

Prace nad wyborem patrona szkoły trwały od początku roku szkolnego 2011/2012. W okresie 
tym  powołano  zespół  zadaniowy  i  ustalono  harmonogram  działań.  Ponadto  przeprowadzono 
głosowania wśród uczniów, rodziców oraz nauczycieli.  Ostatecznie w wyniku demokratycznych 
wyborów  społeczność  szkolna  wybrała  jednogłośnie  kandydata  na  patrona  szkoły  –  Marię 
Konopnicką.  Szkoła,  której  patronem  zostanie  Maria  Konopnicka  będzie  realizowała 
przedsięwzięcia związane z życiem, twórczością i działalnością wielkiej poetki. Poprzez nadanie 
imienia Szkoła Podstawowa nr 5 w Ełku uzyska swoistą indywidualną tożsamość wyróżniającą ja 
spośród innych szkół, tym samym wejdzie do rodziny szkół, których patronem również jest Maria 
Konopnicka – co doprowadzi do nawiązania wzajemnych kontaktów pomiędzy nimi.  Szkoła pod 
patronatem Marii Konopnickiej będzie realizowała przedsięwzięcia związane  z życiem, twórczością 
i działalnością wielkiej poetki.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania omówionego projektu uchwały, w głosowaniu 
wzięło udział 6 radnych.  
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 6 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali pozytywnie 
projekt uchwały w sprawie nadania imienia Marii Konopnickiej Szkole Podstawowej nr 5 w Ełku 
przy ul. św. M. M. Kolbego 11. 

* * *
3) Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 
ustalenia opłat za świadczenia publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę Miasto Ełk.
Projekt przedmiotowej uchwały dotyczy zmiany wysokości opłat za pobyt dziecka  w przedszkolu. 
Świadczenia udzielane  przez  publiczne  przedszkola  prowadzone  przez  Gminę  Miasto  Ełk 
uwzględniające  realizację  podstawy  programowej  wychowania  przedszkolnego  udzielane  są 
bezpłatnie  w  wymiarze  5  godzin  zajęć  dziennie  przez  pięć  roboczych  dni   w  tygodniu  od 
poniedziałku  do  piątku.  Natomiast  świadczenia  publicznych  przedszkoli  wykraczające  poza 
wymiar w/w zajęć ustala się odpłatność rodziców (opiekunów prawnych), która obejmuje koszty 
zajęć opiekuńczo-wychowawczych oraz dydaktycznych, j/n:
1.  zajęcia  umożliwiające  realizację  programów  autorskich,  innowacyjnych,  służących 
wszechstronnemu rozwojowi dzieci,
2. zajęcia opiekuńcze dostosowane do wieku, potrzeb i możliwości dzieci,
• gry i zabawy badawcze, rozwijające zainteresowania i wiedzę w otaczającym świecie,
• zabawy wspomagające i korygujące rozwój mowy dzieci,
• gry i zabawy tematyczne, wspomagające rozwój społeczno-emocjonalny dzieci;
• zajęcia rozwijające zainteresowania i uzdolnienia artystyczne dzieci,
• zajęcia  przygotowujące  dzieci  do  udziału  w  przedszkolnych  i  środowiskowych  konkursach, 

imprezach artystycznych i okolicznościowych.
Opłatę za świadczenia wykraczające poza podstawę programową proponujemy pobór opłaty wg 
następującej wysokości:

1) 11,00 zł za jeden dzień zajęć, za pierwsze  dziecko,
2) 8,30 zł za jeden dzień zajęć, za drugie dziecko z tej samej rodziny, 
3) 5,50 zł za jeden dzień zajęć, za trzecie i następne dziecko z tej samej rodziny.

Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania omówionego projektu uchwały, w głosowaniu 
wzięło udział 7 radnych.  



Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  7  głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali 
pozytywnie  projekt  uchwały  uchwały  zmieniający  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  opłat  za 
świadczenia publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę Miasto Ełk.

* * *
4)   Pełnomocnik Prezydenta ds. współpracy z organizacjami pozarządowymi  Maciej Juchniewicz 
omówił  projekt  uchwały  w sprawie przyjęcia  Ełckiego Programu Współpracy samorządu miasta 
Ełku  z  organizacjami  pozarządowymi  i  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku 
publicznego  w  roku  2013.  Ełcki  Program Współpracy  określa  zasady  współpracy  finansowej  i 
niefinansowej, w szczególności zadania i kwoty na realizację zadań własnych samorządu miejskiego 
w Ełku przez podmioty określone w ustawie o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 
(otwarty  konkurs  ofert);  priorytetowe  działania  dotyczące  współpracy  oraz  zespoły  doradcze  i 
opiniujące  złożone  z  przedstawicieli  organizacji  pozarządowych,  radnych  Rady  Miasta  Ełku  i 
pracowników Urzędu Miasta w Ełku. Przyjęcie Ełckiego Programu Współpracy przez Radę Miasta 
warunkuje opracowanie i przyjęcie Zarządzenia Prezydenta Miasta Ełku w sprawie szczegółowej 
procedury zlecenia realizacji zadań samorządu w roku 2013. Przyjęcie programu w proponowanym 
okresie  umożliwi  ogłoszenie  otwartego  konkursu  ofert  w  terminie  umożliwiającym  realizację 
pierwszych zleconych zadań już od miesiąca stycznia 2013 roku.

Pełnomocnik Prezydenta ds. współpracy z organizacjami pozarządowymi - Maciej Juchniewicz 
dodał, że prowadzone były przez tydzień konsultacje społeczne i uwagi zgłosiły 4 organizacje. 
Wywiązała się dyskusja.

Radny Adam Dobkowski zwrócił się z pytaniem – dlaczego tylko 4 organizacje wzięły udział w 
konsultacjach i zgłosiły uwagi? Pojawiają się różne komentarze i uwagi po podziale środków na 
stowarzyszenia. To trochę mało tylko te 4 opinie. Czy nie można jakoś zmobilizować pozostałych 
organizacji by brały udział w konsultacjach?

 Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  powiedział,  że  naszym  działaniem  jest  dotarcie  z 
informacją,  że  takie  konsultacje  są  prowadzone.  Ze  swojej  strony nie  widzi  słabych  stron  tego 
systemu. Są konferencje, spotkania, grupy dyskusyjne. System przekazywania informacji jest dobry. 
Cały czas działają również wykwalifikowane osoby. 
Pełnomocnik  Prezydenta  ds.  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  -  Maciej  Juchniewicz 
dodał, że w trakcie różnych form warsztatów uwagi są praktycznie zbierane przez cały rok.

Radny Tomasz Przekop zwrócił uwagę, że dobrze byłoby w karcie współpracy zawrzeć priorytet, 
który  wspierałby  Szkołę  Sportową  i  działające  tam stowarzyszenie  sportowe.  Powinna  się  tam 
również znaleźć „sportowa marka miasta”.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania omówionego projektu uchwały, w głosowaniu 
wzięło udział 7 radnych.  
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  7  głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali 
pozytywnie  projekt  uchwały   w  sprawie  przyjęcia  Ełckiego  Programu  Współpracy  samorządu 
miasta  Ełku  z  organizacjami  pozarządowymi  i  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność 
pożytku publicznego w roku 2013. 

Do punktu  4- go 
Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  informację  Wydziału  Edukacji  dotyczącą 

potrzeb  remontowych  szkół  i  przedszkoli  –  informacja  w  załączeniu  do  protokołu.  Do  chwili 
obecnej na zaplanowane zadania remontowe wydatkowano z budżetu miasta ok. 554 tys. zł. Do tej 
pory otrzymywaliśmy środki z przekazywane przez MEN z rezerwy budżetowej państwa, w tym 
roku nie otrzymaliśmy nic. Tych potrzeb remontowych jest bardzo dużo.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Jerzy  Czepułkowski  –  czy  ten  wykaz,  który  otrzymała 
Komisja ma swoje odzwierciedlenie w projekcie budżetu miasta na 2013 rok? Czy też Komisja 
powinna nad tym się pochylić i złożyć wnioski?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – nie ma tego w budżecie miasta. Chcielibyśmy na 
wiosnę  przyszłego roku wykonać przynajmniej  część  z  tych  prac  – remont  dachu na budynku 
szkoły przy ul.  Małeckich plus łączni  do nowej sali  gimnastycznej.  Pozostałe  w zależności  od 



środków w naszym budżecie miasta.
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jerzy Czepułkowski – co z wykonaniem ogrodzenie przy 

Przedszkolu i Żłobku „Ekoludki” ?
Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  jesteśmy  po  przetargu  i  to  ogrodzenie  jest  już 

wykonywane. Dodatkowo zostanie jeszcze urządzony plac zabaw dla dzieci żłobkowych. Chcemy 
również podnieść najniższe uposażenie dla pracowników obsługi.

Radny Zbigniew Jędrkiewicz – czy są jakieś zalecenia „SANEPID”, które należy bezwzględnie 
wykonać?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – są zalecenia w przypadku Przedszkola „Światełko” 
i  „Ekoludki”.  Trzeba  tam  pilnie  pewne  prace  wykonać.  Dyrektorzy  występują,  tam  gdzie  to 
możliwe  o  przedłużenie  terminu  wykonania  prac  remontowych.  Brakuje  nam  środków 
finansowych.

Radny Tomasz Przekop – czy dyrektorzy szkół wykazywali potrzeby sprzętowe jeśli chodzi o 
urządzenia sportowe? Czy nasze urządzenia sportowe, jak kosze, bramki posiadają certyfikaty?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – my kierujemy do naszych placówek oświatowych co 
najmniej dwa razy w roku inspektora BHP, który sprawdza urządzenia i spisuje notatkę, jeśli jakieś 
urządzenia należy wyłączyć z eksploatacji. Mamy w pięciu miejscach place zabaw z urządzeniami 
certyfikowanymi.

Radca prawny Zbigniew Rachwalski dodał, że osoby odpowiedzialne w naszych placówkach 
oświatowych muszą zcertyfikować stan tego sprzętu, jaki jest na stanie.
Komisja  zapoznała  się  z  przedłożoną  informacją   Wydziału  Edukacji  dotyczącą  potrzeb 
remontowych szkół i przedszkoli – nie wniesiono uwag.

Do punktu  5- go
 Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił na wstępie ogólne dane projektu budżetu miasta 

Ełku na 2013 roku:
− planowane dochody w wysokości 162.739.290 zł,
− planowane wydatki w wysokości 160.839.634 zł,
− nadwyżkę budżetu w wysokości 1.899.656 zł,
− rozchody na spłatę kredytów i wykup obligacji w wysokości 7.899.656 zł,
− zaciągniecie kredytu długoterminowego w wysokości 6.000.000 zł.
Źródła dochodów stanowić będą podobne tytuły jak w roku poprzednim. 
Jeśli chodzi o wydatki, zostały one założone zgodnie z Zarządzeniem Prezydenta Miasta do 2% 
wzrostu. Jeśli chodzi o wydatki w oświacie, to wydatki w oświacie są w tej chwili wyższe niż te 
planowane na rok 2013.
Wywiązała się dyskusja.

Radny Tomasz Przekop – jak to kwota dodatkowa, jeśli chodzi o kwoty ZUS i inne pochodne 
płac?

Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel – to około 1 mln zł łącznie z przedszkolami.
Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – łącznie mamy 600 pracowników dydaktycznych i 250 

administracyjnych.  Trudno  to  teraz  określić,  ale  jest  to  około  2,5-3  mln  zł  dokładki  naszych 
środków finansowych. Budżet oświaty jest w tej chwili trudny do zaplanowania. Nie da się w tej 
chwili  w  oparciu  o  wskaźniki  Ministerstwa  Oświaty  zaplanować  naszego  budżetu  oświaty. 
Najbardziej niepokoi nas sprawa rozliczanie przedszkoli. Musimy mieć świadomość, że budżet na 
oświatę na rok 2013 jest niedoszacowany i w jakiś sposób w ciągu roku będziemy się starali tą 
korektę robić.

Radny Adam Dobkowski – czy ten wniosek dotyczący doposażenia w sprzęt Szkoły Sportowej 
znalazł odzwierciedlenie w projekcie budżetu na 2013 rok?

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  każda  z  naszych  szkół  ma  zaplanowany własny 
budżet. Będziemy starali się te potrzeby sukcesywnie uzupełniać w miarę możliwości, ale nie da 
się tego zrobić jednym budżetem.



Radny Tomasz  Przekop zwrócił  uwagę na wydatki  w SP nr  5  na  doradcę  metodycznego .  
Natomiast w Gimnazjum nr 3 te wydatki na doradcę metodycznego są bardzo małe, skąd takie duże 
różnice? Należy to wyjaśnić.

Przewodniczący Komisji Konrad Siemienkiewicz zwrócił uwagę na zapis dotyczący procedury 
prac i uchwalania budżetu – w przeciągu dwóch tygodni od otrzymania projektu budżetu miasta na 
dany rok Komisja musi wypracować wnioski i  przekazać je Komisji  Budżetowej. Jak ten czas 
liczyć, kiedy to dzisiaj Komisja dopiero rozpoczęła prace nad projektem budżetu miasta na 2013 
rok? 

Radca Prawny Zbigniew Rachwalski powiedział, ze jego zdaniem Komisja, jako Komisja ma 
dwa  tygodnie  na  wypracowanie  wniosków  do  budżetu  na  rok  2013  począwszy  od  dania 
dzisiejszego – czy od obrad tego posiedzenia Komisji.

Do punktu  6- go
Przewodniczący  Komisji  Konrad  Siemienkiewicz  odczytał  treść  pisma  Związku 

Nauczycielstwa  Polskiego  i  Międzyzakładowej  Organizacji  Pracowników  Oświaty  NZSS 
„Solidarność”  ,  którzy wystąpili  o  uwzględnienie  w budżecie  miasta  na rok 2013 środków na 
podwyżki  płac  dla  pracowników  administracji  i  obsługi  zatrudnionych  w  placówkach 
oświatowych.

Przewodniczący Komisji Konrad Siemienkiewicz powiedział, że proponuje kolejne posiedzenie 
Komisji poświęcone projektowi budżetu miasta na 2013 rok i wnioskom do tego budżetu wspólnie 
z Komisją Turystyki, Sportu i Rekreacji na 29 listopada (czwartek) godz. 12.30.

Radna Irena Markowska zwróciła się do Prezydenta z wnioskiem, by Rada Rodziny działająca 
przy Prezydencie Miasta zajęła się pracami nad Kartą Rodziny.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jerzy Czepułkowski powiedział, że doszły go informację, Że 
Starostwo Powiatowe chce utworzyć gimnazjum przy Zespole Szkół nr 2. Czy taka decyzja nie 
powinna  być  zaopiniowana  przez  Radę  Miasta?  Czy  nie  spowoduje  to  wyłomu  w  naszych 
gimnazjach?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – być może jest to pomysł Pani Dyrektor zlikwidowanej 
szkoły przy ul.  Koszykowej.  Miejmy nadzieję,  że  Zarząd  Powiatu  podejdzie  racjonalnie  i  nie 
przyjmie tego pomysłu.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
                     Przewodniczący Komisji:

Małgorzata Stachowiak            
                     Konrad Siemienkiewicz
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